
[bookmark: _GoBack][image: ][image: ]Phone No. 電話………………………………………………………
Email 電郵 ………………………………………………………………
Address 地址 ………………………………………………………….
Lucky Draw Tickets: 1 Ticket = NT$ 100 / 6 Tickets = NT$ 500 / 12 Tickets = NT$ 1,000

No. of Lucky Draw Tickets : 
Company 公司 : ………………………………………..………………………………..
Person in Charge 聯絡窗口 ………………… ………………………………
No. of Dinner Tickets ………
Friday, May 31st at Grand Hyatt Taipei
Welcome to register the 2019 CCIFT Gala Dinner. Please fill in the following form, thank you !
2019 CCIFT GALA BOOKING FORM
CCIFT Members :     ……  x 3,990 NTD per seat / 人數
                                  …...  x 38,000 NTD for a table of 10 seats / 訂桌數

Non-Members :        ..…..    x 4,990 NTD per seat / 人數
Menu Choice : (Please inform us before May 25th if you are unable to do so at time of booking)
       
               ❒ Fish
               ❒ Beef
               ❒ Vegetarian
               Special Dietary Requests 特殊飲食限制 ………………………………………………………………………….
Total Amount 總金額 :  …………………………………….   $NTD
*Note : Tables are limited and available on a first-come, first-served basis. 


Please return this booking form by fax to 02-2751-9865 or by email to event@ccift.org.tw before May 25th 2019.





[image: ]If you wish to book a table for the Gala Dinner, please fill in the following grid by writing each guest’s company, name, title and menu choice. 
Thank you ! 
Payment Terms : 

❒ In Cash at CCIFT Offices (M-F. 9 am - 5 pm)

❒ By Check, payable to CCIFT, sent by registered mail to CCIFT. 
Address: 14F.-3, No.57, Fixing N. Rd., Songshan Dist., Taipei City 10595

❒ By Bank Transfer :  Mega International Commercial Bank, World Trade Center Branch

Bank Account Name : CCIFT 
Bank Account No. : 017 #216-09-00961-0
· Please remember to email or fax us the copy of your credit transfer to 886-2-2751-9865. Any transfer fees must be paid by the remitting bank. Thank you ! 

❒ By Credit Card Authorization Form : 2% interchange fees for Master & Visa cards and 5.55% interchange fees for AE cards.
付款注意事項 : 

❒ 現金繳款，請於上班時間週一至週五上午9點至下午5點親洽

❒    支票繳款, 支票抬頭請註明CCIFT，並掛號郵寄至本商會地址 ：
    台北市松山區復興北路57號14樓之3

❒   銀行匯款轉帳 : 帳戶名稱請註明 ⎡社團法人台北市中法工商促進會⎦， 並匯至 ⎡兆豐國際商業銀行世貿分行⎦
銀行帳戶 : 017 #216-09-00961-0 
* 請於匯款完畢後，務必傳真貴公司的匯款證明單至 886-2-2751-9865，以利作業方便，謝謝配合！

❒  信用卡授權書 : 使用萬事達或威士卡將另外收取2%的費用，使用美國運通卡將另外收取5.55%的費用。
2019 CCIFT Gala Dinner Table Information
Company
Name
Title
Menu Type
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